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I}итяг з про,г()к()лу IиЕтоl(ичн()го cEMIHAPУ льз

l4.0l ,2021

присутнI
члеI,1и к:rфелри: заll]. l<ас}lс,цри llpotP. OprloBcl,Klrii В.Ф., дирсl(,гор ме/lичtlоI.о
iнститу,l,у Сiум/{у z1oll. Лобо,ltа A.N{., гlроф. /]eMixoBa I-1.t]., проф, AтaMal-t t().().,
доц. I\4елехсlвець o.I{.. :|{Otl. BllrttIиtIeL|KO JLБ., ДОLl. Жаркова л.[J., ас.
Itоваленко е,Л., ас, Бокоtза C.I., ас, l)удеlll<о'I'.М.
здобува.лi

!ригваль
с,гупеtlIо доt(гор фi.llософii: Прийменltо л.в., Форкер,г I.0.,

Б.о.
випускшики аспiрантури СумДУ миllулих polciB: проф. кафелри aHaToMiT
людини СумЩУ, Д. Me/t. lt. 'Гкач г.Ф.. доце[Iт кафелри внут iшньоТ медиr(ини з
центром респiраr,орноТ ме:tиL[I{ни, l(,M.H. Погорслова О.С.
запрошеlli п релста вн и ки роботола вцi в : директор Itнп "сумська централ ьна
районна лiкарня" Поцелуев B.I., директор ItнП ''Сумський обласний клiнiчний
госпiталь BeTepaHiB вiйни Савенко I.I.

СЛУХАЛИ: Доц. Атамана Io.o. якиЙ виступив з iгrформацiскl с.госовлlо
сучасних тенденцiй розl]иl,ку cгteltiarlbHocTi "МедиIlина" ,га 

риt{ку праtti,
динамiltи рег,iоналrlНоГо та галузевого контексту. Було зазначено, tцо вIlлив
вказаних .lинникiв за pik, що минув не вимагас змiни мети та програмних
результатiв навчання освi,гньоТ програми (онП''Медиt{ина'').
KpiM цього, АтамаН ro,o, зупи[IивСя IIа резУльтатаХ опитуваНня студентiв, що
навчаються за програмою (аспiран,гiв), Представникiв академiчнот спiльноти
сумщу та iнших закладiв вищот сlсвiти, работодавцiв стосовно: l ) якостi онп
"Медицина"; 2) ocBi-гHboT дiяльгlос.гi, яка проводиться згiлно онп
"Медицина"; 3) потреби змiни компонентiв програми. Бiльше 97%
респондентiв оцiнили позитивно якiсть онП ''Медицина'' та ocBiTHboT
ДiЯЛЬНОСТi, бЛИЗЬКО ДВОХ 1'ретиIl опитува}Iих виказали побажання оllовлення
ocBiTllix компсlгtегIтiв програми вiдповiдно до розширенFlя КадровOго,
iнформаuiйного, навчаJI ьно-ме,го/tичI Iого ,l,a ма,герiально-технiчного
забезпечення.

Доц. Атаман ю.о. зупинився на доцiльностi оновлення програми в аспектi
оновлення даних кадроI]ого, iнформаuiйного, навчально-методичtlого -га

матерiально-технiчного забезпе.tеltllя .га Представив проект ocBiTHboT
програми Ha202l piK.
Проф. Орловсьl<ий В.Ф. запропонував взяти дсl вiдома iнформацiю стосовно
сучасниХ тенденцiЙ розвиткУ спеtlizulьностi ''Медицина'', ри}лку працi,



динамiкI.{ регiонаJIьI.Iого l.tl гаJIузеI}ого коIIтексту, даIIi опитуваI,IFIя acпipallITil],
представниltiв академi.Il-ttlТ ctli.llbH(),I.и .I.a poбo].ollaBIliI] та гliдr,рима.ги rIpoel(l.
oI,IoBJIеI-IoT освi,гtrьоТ гlрсlграtми IItl 202l piK.
посТАI-IовиJIИ: [Jзят.И д() вiдома резуЛьтатИ illt[lормачiЮ предстаI]леIIу
дтаманом IС).()., резуJlь.I.а.l.и опи.гув.tIIня .га гliдтримати гIроеItт o[IoBJIeIIOT опI,I
"I\4едицина" I]a 202l pirt,
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